

Unauthorised translation. In the event of any discrepancy between the Norwegian, English text and French text the Norwegian takes precedence.

FUSJONSPLAN

MERGER PLAN

PLAN DE FUSION

FOR FUSJON MELLOM

FOR MERGER BETWEEN

POUR LA FUSION ENTRE

**VENGA AS
(OVERTAKENDE SELSKAP)**

**VENGA AS
(ABSORBING COMPANY)**

**VENGA AS
(SOCIETE ABSORBANTE)**

OG

OG

ET

**MAKTO S.À R.L.
(OVERDRAGENDE SELSKAP)**

**MAKTO S.À R.L.
(ABSORBED COMPANY)**

**MAKTO S.À R.L.
(SOCIETE ABSORBEE)**

1 FUSJONSPARTENE**1 MERGER PARTIES****1 PARTIES FUSIONNANTES**Overdragende selskap:

Makto S.à r.l. (**Makto**)
et Luxembourgsk aksjeselskap
(*société à responsabilité
limitée*)

Org.nr: RCS Luxembourg
B196818

Forretningskommune: L-1417
Luxembourg

Adresse: 18, rue Dicks

Land: Storhertugdømmet
Luxembourg

Absorbed company:

Makto S.à r.l. (**Makto**)
a private limited liability
company (*société à
responsabilité limitée*)

Reg. no.: RCS Luxembourg
B196818

Municipality: L-1417
Luxembourg

Address: 18, rue Dicks

Country: Grand Duchy of
Luxembourg

Société absorbée:

Makto S.à r.l. (**Makto**),
société à responsabilité
limitée.

No. Reg. : RCS Luxembourg
B196818.

Commune: L-1417
Luxembourg

Adresse: 18, Rue Dicks

Pays : Grand-Duché de
Luxembourg

Overtakende selskap:

Venga AS (**Venga**)

et aksjeselskap

Org.nr.: 927 762 064

Forretningskommune: 0252
Oslo

Adresse: Tjuvholmen allé 16

Land: Norge

Absorbing company:

Venga AS (**Venga**)
a private limited liability
company

Reg. no.: 927 762 064

Municipality: 0252 Oslo

Address: Tjuvholmen allé 16

Country: Norway

Société Absorbante:

Venga AS (**Venga**), une société
à responsabilité limitée

No Reg. : 927 762 064

Commune : 0252 Oslo

Adresse : Tjuvholmen allé 16

Pays : Norvège

Makto og Venga skal samlet
omtales som **Selskapene**.

Makto and Venga shall jointly
be referred to as the
Companies.

Makto et Venga sont
conjointement désignées
comme les « **Sociétés** »

**2 BEGRUNNELSE FOR
FUSJONEN****2 REASON FOR THE MERGER****2 MOTIF DE LA FUSION**

Venga eier samtlige aksjer i
Makto.

Venga owns all the shares in
Makto.

Venga détient l'ensembles
des actions de Makto.

Begrunnelsen for fusjonen
mellom Venga og Makto
(**Fusjonen**) er å forenkle

The reason for the merger
between Venga and Makto
(the **Merger**) is to simplify the

Le motif de la fusion entre
Venga et Makto (la
« **Fusion** ») est la

selskapsstrukturen i konsernet som Venga er en del av.	corporate structure in the group of which Venga is party to.	simplification de la structure du groupe auquel appartient Venga.
--	--	---

3 GJENNOMFØRING AV FUSJONEN

3 IMPLEMENTATION OF THE MERGER

3 MISE EN OEUVRE DE LA FUSION

3.1 Selskapsrettslig gjennomføring

3.1 Company law aspects

3.1 Aspect du droit des sociétés

Fusjonen gjennomføres med hjemmel i (i) allmennaksjeloven § 13-36, jf. aksjeloven § 13-25 og (ii) reglene i Luxembourgs lov av 10. august 1915 om handelsselskaper (**Aksjeloven i Luxembourg**) artikkel 1020-1 flg. og artikkel 1023-1 flg.

The Merger is to be implemented pursuant to (i) § 13-36 of the Public Limited Liability Companies Act, read in conjunction with § 13-25 of the Private Limited Liability Companies Act and (ii) the provisions of articles 1020-1 and following, and articles 1023-1 and following, of the Luxembourg law of 10 August 1915 on Commercial Companies, as amended (the **Luxembourg Company Act**).

La Fusion sera effectuée conformément au (i) § 13-36 de la loi relative aux sociétés anonymes, lu ensemble avec le § 13-35 de la loi relative aux sociétés privées à responsabilité limitées, ainsi qu'aux (ii) provisions des articles 1023-1 et suivants de la loi du 10 août 1915 relatives aux sociétés commerciales, telle que modifiée (la « **Loi 1915** »).

Ved Fusjonens ikrafttredelse vil Venga overta Maktos eiendeler, ansvar, rettigheter og forpliktelser som helhet uten at det ytes noe vederlag for dette. Samtidig oppløses Makto.

Upon implementation of the Merger, Venga will assume all of the assets, liabilities, rights and obligations of Makto without any consideration. At the same time, Makto will be dissolved.

Une fois la Fusion effectuée, Venga prendra le contrôle de l'ensemble des actifs, dettes, droits et obligations de Makto sans aucune contrepartie. Dans le même temps, Makto sera dissoute.

3.2 Skatte-, regnskaps- og avgiftsmessig gjennomføring

3.2 Aspects pertaining to tax, accounting and value-added tax

3.2 Aspects relatifs à la fiscalité, comptabilité et à la taxe sur la valeur ajoutée

Fusjonen gjennomføres med full skattemessig kontinuitet iht. skatteloven kapittel 11.

The Merger will be implemented with full continuity for tax purposes

La Fusion sera effectuée avec une continuité totale à des fins fiscales en vertu du

	pursuant to Chapter 11 of the Taxation Act.	chapitre 11 de la loi sur la fiscalité.
Venga utarbeider ikke konsernregnskap som omfatter Makto og som rapporteres til Regnskapsregisteret. Derfor gjennomføres Fusjonen regnskapsmessig etter reglene om selskapskontinuitet i NRS 9 Fusjon punkt 6.3. De balanseførte verdier av eiendeler og gjeld i Overdragende Selskapene skal således videreføres i Venga.	Venga does not prepare consolidated financial statements that include Makto and which are reported to the Accounting Register. The Merger is therefore implemented in accordance with the rules of continuity for accounting purposes in NRS 9 Fusjon item 6.3. The values of assets and liabilities as entered in the balance sheet of Makto are thus to be continued in Venga.	Venga n'établit pas de comptes consolidés incluant Makto et qui sont déclarés au registre comptable. La Fusion est donc mise en œuvre conformément aux règles de continuité à des fins comptables énoncées au point 6.3 de la NRS 9 Fusjon. Les valeurs de l'actif et du passif telles qu'elles figurent dans le bilan de Makto doivent donc être reportées dans Venga.

3.3 Virkningstidspunkt

Selskapsrettslig trer fusjonen i kraft på det tidspunkt fusjonen er registrert gjennomført i Foretaksregisteret, jf. allmennaksjeloven § 13-33 (2). Fra samme tidspunkt gjennomføres Fusjonen med skattemessig kontinuitet etter reglene i skatteloven kapittel 11, og transaksjoner i Makto anses regnskapsmessig foretatt for Vengas regning, jf. allmennaksjeloven § 13 26 (2) nr. 6.

3.3 Effective date

For company law purposes, the Merger will take effect on the date it is registered as completed with the Norwegian Register of Business Enterprises, cf. section 13-33(2) of the Public Limited Liability Companies Act. At the same time the Merger is implemented with full continuity for tax purposes pursuant to Chapter 11 of the Taxation Act, and transactions in Makto shall be made for the account of Venga for accounting purposes, cf. section 13-26 (2)

3.3 Date d'entrée en vigueur

En ce qui concerne le droit des sociétés, la Fusion prendra effet à la date de son inscription au registre norvégien des entreprises, cf. article 13-33, paragraphe 2, de la loi sur les sociétés anonymes. Dans le même temps, la Fusion est mise en œuvre avec une continuité totale à des fins fiscales conformément au chapitre 11 de la loi sur la fiscalité, et les transactions dans Makto seront effectuées pour le compte de Venga à des fins comptables, cf. article

no. 6 of the Public Limited Liability Companies Act 13-26 (2) no. 6 de la loi sur les sociétés anonymes.

4 SÆRLIGE RETTIGHETER

Venga har ingen særlige rettigheter i Makto. Makto har ikke utstedt tegningsretter som nevnt i aksjeloven § 11-1, § 11-10 eller § 11-12 samt artikkel 1021-1 (2) 6° i Aksjeloven i Luxembourg.

Det vil ikke tilfalle medlemmer av styret, herunder både medlemmer av «board of managers» og «supervisory board», eller daglig leder i hverken Makto eller Venga noen særlig rett eller fordel ved fusjonen. Ei heller vil noen uavhengige verdivurderingsekspertter motta noen særlig rett eller fordel ved fusjonen i henhold til artikkel 1021-1 (2) 7° i Aksjeloven til Luxembourg.

5 OMKOSTNINGER VED FUSJONEN

Omkostningene ved fusjonen dekkes av Venga.

6 FUSJONSRAPPORT

4 SPECIAL RIGHTS

Venga does not have any special rights in Makto. Makto has not issued any subscription rights pursuant to Section 11-1, Section 11-10 or Section 11-12 of the Limited Liability Companies Act and in article 1021-1 (2) 6° of the Luxembourg Company Act.

No special rights or advantages will devolve on the members of the board of directors, board of managers or the chief executive officer respectively, of Makto or Venga, nor on any independent valuation experts with respect to the Merger pursuant to article 1021-1 (2) 7° of the Luxembourg Company Law.

5 COSTS OF THE MERGER

The costs related to the Merger shall be covered by Venga.

6 MERGER REPORT

4 DROIT SPECIAUX

Venga ne dispose d'aucun droit spécial dans Makto. Makto n'a pas émis de droits de souscription en vertu de l'article 11-1, de l'article 11-10 ou de l'article 11-12 de la loi sur les sociétés à responsabilité limitée et de l'article 1021-1 (2) 6° de la Loi 1915.

Aucun droit ou avantage particulier ne sera conféré aux membres du conseil d'administration, du conseil de direction ou du directeur général, respectivement, de Makto ou de Venga, ni aux experts en évaluation indépendants en ce qui concerne la Fusion, conformément à l'article 1021-1 (2) 7° de la Loi 1915.

5 COUTS DE LA FUSION

Les coûts résultant de la Fusion sont pris en charge par Venga.

6 RAPPORT DE FUSION

Både styret i Venga, og «board of managers» i Makto, har utarbeidet en rapport om fusjonen i samsvar med allmennaksjeloven § 13-27. Rapporten er inntatt som vedlegg 1.1, og skal gjøres tilgjengelig for aksjeeierne i Makto og Venga senest én måned før styrene godkjenner fusjonsplanen.

The board of directors of Venga and the board of managers of Makto have drawn up a merger report pursuant to section 13-27 of the Public Limited Liability Companies Act. The report are included as Appendix 1.1 and shall be made available to the shareholders of the Companies no later than one month before the boards approve the merger plan.

Le conseil de d'administration de Venga et le conseil de gérance de Makto ont établi un rapport de fusion conformément à l'article 13-27 de la loi sur les sociétés anonymes. Le rapport est joint en annexe 1.1 et sera mis à la disposition des actionnaires et associés des sociétés au plus tard un mois avant que les conseils d'administration et de gérance n'approuvent le projet de fusion.

7 REGNSKAPER OG VEDTEKTER

Vedtekter, årsregnskap og årsberetning med revisjonsberetning for de siste tre regnskapsår for Makto er inntatt i vedlegg 1.2. Venga ble stiftet i 2021 og har følgelig kun utarbeidet årsregnskap samt årsberetning for 2021 og 2022. Dette og Vengas vedtekter er inntatt i vedlegg 2.1.

7 FINANCIAL STATEMENTS AND ARTICLES OF ASSOCIATION

The articles of association, annual financial statements and annual report with auditor's report for the last three accounting years for Makto are included in Appendix 1.2. Venga was formed in 2021 and has thus only drawn up financial statements and annual reports for 2021 and 2022. These are, together with the Articles of Association of Venga, included in Appendix 2.1.

7. COMPTES ANNUELS ET STATUTS

Les statuts, les comptes annuels et le rapport annuel avec le rapport du commissaire aux comptes pour les trois derniers exercices comptables de Makto figurent à l'Annexe 1.2. Venga a été créée en 2021 et n'a donc établi des comptes et des rapports annuels que pour 2021 et 2022. Ceux-ci, ainsi que les statuts de Venga, figurent à l'Annexe 2.1.

Vengas og Maktos årsregnskap per 2022 har dannet grunnlag

Venga's and Makto's annual financial statements as at

Les comptes annuels de Venga et de Makto de 2022 ont servi

for fastsettelsen av vilkårene for Fusjonen.

2022 have formed the basis for determining the terms of the Merger.

de base à la détermination des conditions de la Fusion.

Vedtekter for Venga etter Fusjonen følger som vedlegg 2.2.

The Articles of Association of Venga following the Merger are attached as Appendix 2.2.

Les statuts de Venga résultant de la Fusion figurent à l'Annexe 2.2.

8 FORHOLDET TIL DE ANSATTE

8 EMPLOYEES

8. EMPLOYES

Hverken Venga eller Makto har ansatte.

Neither Venga nor Makto has employees.

Ni Venga ni Makto n'a d'employés

9 ENDRINGER

9 AMENDMENTS

9 MODIFICATIONS

Styrelederen i Venga kan gjøre eventuelle endringer i fusjonsplanen som er nødvendig for å registrere Fusjonen i Foretaksregisteret.

The chairman of the board of directors of Venga may make necessary changes to the merger plan in order for the Merger to be registered in the Norwegian Register of Business Enterprises.

Le président du conseil d'administration de Venga peut apporter les modifications nécessaires au plan de fusion pour que la Fusion soit inscrite au registre norvégien des entreprises.

10 REGISTRERTING AV FUSJONSPLANEN

10 FILING OF THE MERGER PLAN

10 INSCRIPTION DU PLAN DE FUSION

Denne fusjonsplanen, og dens bilag, skal registreres i, og publiseres av, Foretaksregisteret. I henhold til artikkel 1021-2 av Aksjeloven i Luxembourg skal Fusjonsplanen også bli registrert i *Registre de Commerce et des Sociétés*, og publisert på *Recueil Electronique des Sociétés et Associations (RESA)*, senest

This merger plan, including attachments, will be filed with, and published by, the Norwegian Register of Business Enterprises. Pursuant to article 1021-2 of the Luxembourg Company Act, this merger plan shall also be filed with the *Registre de Commerce et des Sociétés*, and published on the *Recueil Electronique des Sociétés et*

Le présent projet de fusion, y compris ses annexes, seront déposés et publiés au registre norvégien des entreprises. Conformément à l'article 1021-2 de la Loi 1915, le présent projet de fusion sera également déposé auprès du Registre de commerce et des sociétés, et publié au Recueil électronique des sociétés et associations (**RESA**) sans

en måned før beslutningen om fusjon tas i generalforsamlingene til Makto og Venga.

Associations (RESA) without filing Appendix 1.1., Appendix 1.2., and Appendix 2.1 at least one month before the date of the shareholder's general meetings of Makto and Venga which are to decide on the Merger.

dépôt des annexes 1.1., 1.2. et 2.1 au moins un mois avant la date des assemblées générales des actionnaires de Makto et de Venga devant se prononcer sur la Fusion.

11 KREDITORENES RETTIGHETER

Ved gjennomføring av Fusjonen blir kreditorene til Makto i henhold til Aksjeloven i Luxembourg kreditorer til Venga. Fusjonen vil derfor ikke negativt påvirke Maktos kreditorer. Herunder skal beløp, avdragstidspunkter, vilkår og omstendighetene for kreditorenes krav bestå uendret. Maktos kreditorer vil fremdeles kunne dra nytte av de beskyttelser og rettsmidler fastsatt i Aksjeloven i Luxembourg. Herunder vil de av kreditorene til Makto hvis krav dateres før publiseringsdatoen i RESA, uavhengig av enhver motstridende avtale, innen 2 (to) måneder etter nevnte publisering kunne henvende seg til en domstol med verneting for å søke sikring av forfalt, og ikke-forfalt, gjeld dersom fusjonen

11 RIGHTS OF THE CREDITORS OF THE COMPANIES

Pursuant to the Luxembourg Company Act, upon the completion of the Merger, the creditors of Makto shall become the creditors of Venga. Thus, the Merger shall not adversely affect the rights of the creditors of Makto, including the amount, terms and conditions, as well as circumstances of their claims. The creditors of Makto will benefit from all the protections and recourses as provided for by the Luxembourg Company Law. In particular, according to article 1021-9 of the Luxembourg Company Law, the creditors of Makto, whose claims predate the date of publication in the RESA, may, notwithstanding any agreement to the contrary, within 2 (two) months after the said publication, apply to

11 DROITS DES CRANCIERS SOCIAUX

Conformément à la Loi 1915, une fois la Fusion réalisée, les créanciers de Makto deviendront les créanciers de Venga. La Fusion ne doit donc pas affecter négativement les droits des créanciers de Makto, y compris le montant, les modalités et les conditions, ainsi que les circonstances de leurs créances. Les créanciers de Makto bénéficieront de toutes les protections et de tous les recours prévus par la Loi 1915. En particulier, conformément à l'article 1021-9 de la loi luxembourgeoise sur les sociétés, les créanciers de Makto, dont les créances sont antérieures à la date de publication dans la RESA, peuvent, nonobstant toute convention contraire, dans les 2 (deux) mois suivant ladite publication, demander au

nødvendigjør beskyttelse.	slik	the competent court to obtain adequate safeguard or collateral for any matured and unmatured debts, where the Merger would make such protection necessary.	tribunal compétent d'obtenir une mesure de sauvegarde ou une garantie adéquate pour toutes les dettes échues et non échues, lorsque la Fusion rendrait une telle protection nécessaire.
---------------------------	------	--	---

Av den grunn kan kreditorene til Selskapene sende enhver forespørsel til, og innhente all tilleggsinformasjon kostnadsfritt fra, adressen til de respektive registrerte kontorene til hvert av Selskapene nevnt i fusjonsplanen.		In that context, the creditors of the Companies may send any request to and obtain any additional information free of charge at the address of the respective registered office of each of the Companies mentioned in the merger plan.	Dans ce contexte, les créanciers des sociétés peuvent adresser toute demande et obtenir toute information complémentaire gratuitement à l'adresse du siège social respectif de chacune des sociétés mentionnées dans le projet de Fusion.
--	--	--	---

* * *

[Signaturside følger / signature page follows]

2. april 2024 / 2 April 2024 / 2 Avril 2024

Venga AS

Styret / the Board of Directors / le Conseil d'Administration

DocuSigned by:

DC83186825E443C

Herve Nays
(Styreleder/Chairperson/Président)

DocuSigned by:

46D52615633849C...

Stein Anderssen
(Styremedlem/Board Member/Administrateur)

[Signature page for merger plan]

2. april 2024 / 2 April 2024 / 2 Avril 2024

Styret / the Board of Directors

MAKTO S.À R.L

DocuSigned by:

678C0B16B945477...
Claude Larbière
Manager

DocuSigned by:

AR3F6E92F3C0446...
Michael Robert Kidd
Manager